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Sak 16/10    UR-protokoll juni 2010  
 
Arkivsak: 201000048 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Kristin Kaus 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Ungdomsrådet 21.09.10 16/10  
 
UR-PROTOKOLL JUNI 2010  
 

Protokoll 5/10 
 

 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 15. juni 2010 kl. 16.30     
Sekretariat: 23 47 53 38  
 

 
Møteleder: Ea Augusta Lykke Syse  
   
Tilstede: Andreas Øverlie Svela 

Silje Rubin 
Jakob Schram 
Jon Bendik Eeg-Henriksen 
Emilie P. Bloin Helgheim 
Elise A. Cappelen Schultz  
Øyvind Wennesland, politisk representant 

 

   
Forfall: Magnus Torfoss Skåre  
   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime 



 iii

Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

Sak 13 /10  UR-protokoll mai 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 
 

 Sak 14 /10  Retningslinjer for tildeling av midler  til frivillig aktivitet - 
en revisjon 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
St. Hanshaugen bydelsutvalg vedtar følgende retningslinjer for tildeling av midler til frivillig 
aktivitet, gyldig fra 2011: 
 

1. Hvem kan søke: 
Bydel St. Hanshaugen jobber aktivt mot all form for diskriminering på 
bakgrunn av etnisk opprinnelse, religion, kjønn, funksjonsferdighet, alder og 
seksuell orientering. På bakgrunn av dette kan følgende instanser søke om 
midler til frivillig aktivitet: 
 
Frivillige og ideelle organisasjoner som arrangerer tiltak/aktiviteter som 
utløser frivillig aktivitet for bydelens og Sentrums befolkning og aktiviserer 
flere enn de som er direkte involvert i arrangementet.  
 
Bydelens egne tjenestesteder og kommunalt støttede virksomheter som 
fritidsklubber, sykehjem, eldresenter, frivilligsentral o.l., som lager aktivitet 
for befolkningen i samarbeid med frivillige. 
 

2. Målgruppe for aktiviteten :  
Tiltakene skal primært komme befolkningen direkte til gode. 
 

3. Hvilke tiltak det gis støtte til:  
Bydelsutvalget ønsker at støtten gis til konkrete tiltak som kommer 
befolkningen direkte til gode. Støtte til ordinær drift eller tiltak som er en 
naturlig del av virksomhetens drift, gis som hovedregel ikke, men kan 
vurderes i enkelttilfeller. 

 
4. Krav til søknaden:  

- Bruk av bydelens søknadsskjema for tildeling av midler til frivillig aktivitet 
- Beskrivelse av organisasjonen/organisasjonsformen 
- Beskrivelse av tiltaket med bl.a. målgruppe og plan for gjennomføring 
- Presentasjon av aktiviteten ved hjelp av indikatorer som sannsynliggjøre   

verdien av støtten  
- Beskriv budsjett og angitt søknadsbeløp 
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- beskriv plan for synliggjøring av at tiltaket støttes av Oslo kommune 
- Oppgi bank-/postgirokonto for overføring av bevilget beløp  

 
5. Krav til regnskap og rapportering: 

Alle mottakere av støtte skal levere rapport og revisorattestert regnskap for  
mottatte midler så snart som mulig etter at tiltaket er gjennomført. For 
organisasjoner som utarbeider årsmelding og revisorbekreftet årsregnskap, 
skal dette ettersendes når dokumentasjon foreligger.  
Uformelle grupper o.l. unntas fra kravet om revisorattestert regnskap for 
tilskudd under kr 50.000,-, hvor det leveres regnskap for tildelte midler med 
underskrift av to ansvarlige personer. 
 
Ved tilskudd til uformelle grupper o.l. over kr 50.000,- skal regnskapet være 
bekreftet av registrert eller statsautorisert revisor. 
 
Oslo kommune har rett til innsyn og til å foreta kontroll med bruken av 
tilskuddsmidlene. 
 
Oslo kommune forbeholder seg rett til å kreve midlene tilbakebetalt hvis det 
er gitt uriktige opplysninger eller hvis midlene ikke brukes i henhold til 
forutsetningene.  
 
Søkere som tidligere har mottatt støtte uten å ha oppfylt kravet om 
innlevering av rapport og regnskap for mottatte midler, vil ikke kunne 
innvilges nye midler til frivillig aktivitet. 

 
6. Søknadsfrist:  

Tildeling av midler til frivillig aktivitet annonseres årlig minimum 3 uker i 
forkant av søknadsfristen. Søknadsfristen er 15. mars. 

   
7. Klageadgang og utbetalinger: 

Vedtak om tildeling av midler til frivillig aktivitet er å betrakte som 
enkeltvedtak. 
I henhold til forvaltningslovens § 28 kan enkeltvedtak om tildeling av 
midler til frivillig aktivitet påklages og fremmes for ny behandling i det 
organ som har truffet vedtaket; her bydelsutvalget. Klagefrist er 3 uker etter 
mottatt vedtak. Om bydelsutvalget opprettholder sitt vedtak, går klagen til 
behandling i Oslo kommunes klagenemnd 

 
Vedtak: 
Tatt til orientering 
 
 
 

 Sak 15 /10  Status for gratis utlån av bydelens lo kaler til barne- og 
ungdomsaktiviteter. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
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Behandling: 
Ungdomsrådet synes det er bra at bydelen stiller lokaler til disposisjon gratis for frivillige 
organisasjoner eller personer som ønsker og lage aktiviteter for barn og unge. 
 
Vedtak: 
Tatt til orientering 
 
 
Ungdomsrådets egne saker 
 
* Åpen halvtime. Seksjonssjef i oppvekstseksjonen Børge Njå informerte 
ungdomsrådet om et utarbeidet forslag til politisk vedtak om etterskoletilbud på 
Hammersborg fritidsklubb høsten 2010. 
* Ungdomslekene (UL).Andreas refererte fra UL-møtet 8.juni. Dato for 
gjennomføringen av UL blir 22.september på Bislett. Følgende møter må de som 
representerer ungdomsrådet delta på: 31.august og 14.september. Begge dagene kl. 14:00 i 
bydelshuset. 
*  Skattekammeret. Åpning av Skattekammeret blir 17.juni kl. 14:00 på Bilsett. 
Ungdomsrådet deltar på åpningen.  
* Retningslinjer for valg av nytt ungdomsråd. Andreas la frem forslaget han har 
utarbeidet for nye retningslinjer for valg. Forslaget ble vedtatt. De nye retningslinjene blir 
renskrevet av Andreas og lagt ved protokollen til augustmøtet. 
Målet er å gjennomføre valget innen septembermøtet. Hvorvidt det lar seg gjøre beror på når 
valg av elevrådene ved skolene blir gjennomført. 
* Godtgjøring  til representantene i ungdomsrådet blir utbetalt 28.juli. Liste med 
oversikt over antall deltakere pr. møte blir sendt ut av sekretær. Viktig at hun får 
tilbakemelding fra representantene så raskt som mulig.   
* Ungdomsrådsmøte 24.august. Dette møtet blir avslutning for flere representanter. Ea 
og Silje baker kaker.  
 
 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
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Sak 17/10    UR-protokoll august 2010  
 
Arkivsak: 201000048 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Kristin Kaus 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Ungdomsrådet 21.09.10 17/10  
 
UR-PROTOKOLL AUGUST 2010  
 

Protokoll august 2010 
 

 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 24. august 2010 kl. 16.30     
Sekretariat: 23 47 53 38  
 

 
Møteleder: Andreas Øverlie Svela  
   
Tilstede: Jakob Schram, 

Elise Aida Cappelen Schultz,  
Magnus Torfoss Skåre,  
Silje Rubin 

 

   
Forfall: Jon Bendik Eeg-Henriksen,  

Ea Augusta Lykke Syse, 
 Emilie Pascale Bloin 

 

   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
 
 
Ungdområdets egne saker 
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• Valg av nytt ungdomsråd. Andreas har laget en informasjonsplakat som skal settes 
opp på skolene og klubbene. Det skal velges en representant fra hvert av klubbstyrene 
samt to uorganiserte. Målet er å få avviklet valget innen ungdomsrådsmøte  
21. september. 

• Felles seminar.  SaLTo-koordinator/sekretær informerte om felles seminar hvor 
ungdomsrådene i bydelene St. Hanshaugen, Sagene, Grünerløkka og Gamle Oslo, 
SaLTo-koordinatorene og politiet kan møtes for å drøfte temaer som handler om barn 
og ungdommers situasjon i de ulike bydelene.  

• Søknad om midler til lokale tiltak for barn og unge i bydelen. Nærmiljøseksjonen 
søkte om midler til oppgradering av Falck Ytters plass. Det ble søkt om følgende:  2 
nye fotballmål, plate bak nettkurven til basketballplassen og et fastmontert 
bordtennisbord. Ungdomsrådet vedtok å bevilge kr. 30.000. Ungdomsrådet ønsker at 
midlene prioriteres til fotballmål, basketballstativer samt til vedlikehold av 
kunstgresset . Som andreprioritet ønskes bordtennisbord. 

 



   1 

Sak 9 /10    UR-protokoll april 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Vedtak:  
Godkjent  
 

 Sak 10 /10  Skattekammeret, et samarbeid mellom 
Frivillighetssentralen og Ungdomsrådet 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet er skuffet over at bydelsutvalget ikke lyttet til ungdomsrådet og  gav 
Skattekammeret midlene de søkte om. 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering. 
 
 

 Sak 11 /10  Utvikling av Lille Bislett - status 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget mener det er viktig at Lille Bislett settes i stand til å bli et attraktivt 
nærmiljøanlegg for befolkningen, hvor det er tatt hensyn til høy kvalitet ved den 
arkitektoniske utforming, detaljering og materialbruk for bebyggelse og utearealer, 
herunder også lekeapparater og ballbinger. 

2. Bydelsutvalget vektlegger at Lille Bislett må tilføres 2 ballbinger, slik at aktivitet som var 
på plassen før kan bli gjenopprettet. 

3. Bydelsutvalget vektlegger at det finnes fram til ballbinger som er utført slik at de genererer 
minst mulig støy. 

4. Bydelsutvalget anmoder Idrettsetaten om å søke om økt budsjett for å få et anlegg som har 
høy kvalitet og blir vakkert og attraktivt for hele befolkningen i området. Bydelsutvalget 
mener imidlertid at det uansett bør være mulig å starte med noe av arbeidet i år, slik at barn 
og unge ikke må vente enda en sesong før de kan ta plassen i bruk til ballspill og annen 
aktivitet. 

 
Behandling:  
Lille Bislett-saken er svært viktig for ungdområdet og rådet har gjennom flere år blitt lovet at Lille 
Bislett skal bli opprustet. Ungdområdet forventer nå at prosjektet blir gjennomført i løpet av 2010 
og at man får en helhetlig løsning. Ungdomsrådet vil følge saken nøye!   
 
Vedtak:  
Tatt til orientering. 
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 Sak 12 /10  Høring - tiltaksplan mot tagging 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget støtter i hovedsak forslaget til tiltaksplan mot tagging som er oversendt til 
uttalelse. Det er viktig at arbeidet i ressursgruppen mot tagging videreføres både i det 
forebyggende arbeidet mot tagging og i det operasjonelle arbeid i forhold til effektiv 
fjerning av tagging.  

 
2. Bydelsutvalget støtter at det innføres en frist for fjerning av tagging innen 24 timer på alle 

kommunale bygg i indre by, dersom dette er mulig av kapasitetsmessige hensyn. 
Innskjerping av tidsfristen vil kunne bety økte kostnader for byggeiere. Det betinger også  
at alle eiere av kommunale bygg i indre by er omfattet av STO eller har tilsvarende avtaler 
med andre firmaer som kan tilby de samme tjenester. Bydelsutvalget ser at den korte 
fristen kan medføre kapasitetsproblemer for STO, og at kommunen bør inngå avtaler med 
flere firmaer enn i dag, slik at behovet kan dekkes.     

  
3. Bydelsutvalget er enig i at det må arbeides for å få flere private til å ta ansvar for å fjerne 

tagging på egne bygg, og at det derfor bør kunne pålegges gårdeiere å fjerne tagging på 
egne bygg.   

 
4. Bydelsutvalget mener at holdningsskapende aktiviteter er viktig for å motvirke tagging og 

støtter forslaget om å informere skolebarna om tagging og virkninger av dette tidligere enn 
i dag.   

 
5. Bydelsutvalget støtter forslaget om å oppheve mulighetene for å tillate lokale taggevegger i 

bydelene.  
 

Behandling:  
Ungdomsrådet støtter opp om bydelsdirektørens forslag. 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 
Ungdomsrådets egne saker 
 
* Valg til høsten av nytt ungdomsråd. Jakob og Elise med hjelp av Andreas og Magnus 
lager et forslag til rutiner for gjennomføring av valg til ungdomsrådet. Andreas og Elise blir 
sittende u ungdomsrådet til høsten – de andre er på valg.  
* Utdeling av midler til lokale tiltak.  Frivillighetssentralen har søkt ungdomsrådet om 
midler til Skattekammeret. Ungdomsrådet bevilget kr. 15.000. Begrunnelsen er at dette tiltaket ser 
ungdomsrådet på som veldig viktig for bydelens barn og unge. 
* Ungdomslekene. (UL). Elise og Andreas refererte fra det første forberedende møte 
angående UL med bydelen og skolene. UL skal arrangeres i uke 38 eller 39 – det blir avgjort på 
neste møte 8.juni. 
* Gjenvisit til Mandals barne- og ungdomsråd. Elise og Jakob kontakter ungdommene fra 
Mandal og forhører seg om mulighetene for en tur til høsten.       
 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
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Sak 18/10    Lille Bislett - status  
 
Arkivsak: 200902221 
Arkivkode: 56 
Saksbehandler: Sylvi Sæther 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Oppvekst- miljø- og byutviklingskomiteen 22.09.10 52/10  
Bydelsutvalget 28.09.10 121/10  
Ungdomsrådet 21.09.10 18/10  
 
 
LILLE BISLETT - STATUS  
 
Sammendrag: 
Idrettsetaten håper å kunne starte arbeidet med reetablering av Lille Bislett som nærmiljøanlegg i 
slutten av oktober 2010. De søker om økt budsjett til dette formålet for 2011 for å kunne fullføre 
anlegget etter planen. Bydelsutvalgets forventning om basketballtilbud på anlegget, vil bli 
innfridd. Idrettsetaten kan ikke innfri ønsket om to ballbinger. Det vil bli prioritert èn ballbinge for 
de yngste barna og frittstående mål til ballspill på åpen plass.  
 
Siste vedtak i saken: 
Bydelsutvalget vedtok 26.05.2010 følgende: 

1. Bydelsutvalget mener det er viktig at Lille Bislett settes i stand til å bli et attraktivt 
nærmiljøanlegg for befolkningen, hvor det er tatt hensyn til høy kvalitet ved den 
arkitektoniske utforming, detaljering og materialbruk for bebyggelse og utearealer, 
herunder også lekeapparater og ballbinger. 

2. Bydelsutvalget vektlegger at Lille Bislett må tilføres 2 ballbinger, slik at aktivitet som var 
på plassen før kan bli gjenopprettet. 

3. Bydelsutvalget forventer at basketballstativer settes opp på plassen i tillegg til ballbinger.  
4. Bydelsutvalget vektlegger at det finnes fram til ballbinger som er utført slik at de genererer 

minst mulig støy. 
5. Bydelsutvalget anmoder Idrettsetaten om å søke om økt budsjett for å få et anlegg som har 

høy kvalitet og blir vakkert og attraktivt for hele befolkningen i området. Bydelsutvalget 
forventer at arbeidet starter i år, slik at barn og unge ikke må vente enda en sesong før de 
kan ta plassen i bruk til ballspill og annen aktivitet. 

 
Bakgrunn for saken: 
Arbeidsutvalget ba i møte 26.08.2010 om at det legges fram sak for Bydelsutvalget 28.09.2010 om 
status i arbeidet med å reetablere Lille Bislett som nærmiljøanlegg. 
 
Saksframstilling/Faktaopplysninger: 
Ved henvendelse til Idrettsetaten får bydelen opplyst at Hafslund foretar gravearbeider på Lille 
Bislett i forbindelse med tilrettelegging for fjernvarme. Dette arbeidet skulle være avsluttet nå, 
men er noe forsinket.  
I tillegg har det oppstått problemer med vann i Bislettgata ved mye nedbør. Disse flomproblemene 
har ført til at det må foretas reparasjoner i Bislettgata. Disse reparasjonene starter andre uke i 
september.  
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Både gravearbeidene til Hafslund og reparasjonene i Bislettgata må være ferdig før Idrettsetaten 
kan sette i gang sine arbeider på Lille Bislett. 
Idrettsetaten samarbeider også med Samferdselsetaten for å etablere en støttemur mot 
maratonplassen, altså mellom Bislettgata og Bislett stadion. Det avventes en avklaring fra 
Samferdselsetaten. Dette arbeidet skal ikke være til hinder for oppstart av reetableringen av Lille 
Bislett som nærmiljøanlegg. 
 
Idrettsetaten opplyser videre at de i løpet av de nærmeste ukene vil legge grunnarbeidene ut på 
anbud. De håper å kunne starte med grunnarbeidene i slutten av oktober dersom entreprenører og 
markedet for øvrig kan tilby en oppstart på dette tidspunktet. 
Når Idrettsetaten har fått inn priser på anbud, vil de foreta en prioritering på hvilket arbeid de vil 
starte med.  
 
Idrettsetaten opplyser at de har merket seg at bydelsutvalget forventer at det kommer opp 
basketballstativer på plassen, og ønsker å innfri dette. 
Når det gjelder bydelsutvalgets vektlegging av at det kommer på plass 2 ballbinger, ser 
Idrettsetaten nå at de kun vil sette opp 1 ballbinge, og at denne er av en mindre type beregnet på de 
yngste barna. Når Idrettsetaten har gått bort fra ønsket om 2 ballbinger i stor størrelse, handler det 
om at plassen da kan benyttes som parkeringsplass for busser ved store arrangementer på Bislett 
stadion. Det blir derfor satt opp mobile frittstående mål til ballspill. En annen grunn til valg av 
frittstående mål i stedet for ballbinger er erfaring med støyproblematikk ved bruk av ballbinger. 
Naboer har uttrykt bekymring for støy.  
Det vil for framtiden ikke være annen form for parkering på Lille Bislett enn busser ved store 
arrangementer som for eksempel Bislett games. Den parkeringen som er der pr i dag, vil opphøre 
så snart Idrettsetaten kommer i gang med opparbeidelsen av området. 
 
Når det gjelder finansiering, har Idrettsetaten søkt byrådsavdelingen om økt budsjett for 
reetablering av anlegget Lille Bislett for 2011. De har søkt om midler til flere prosjekter, men Lille 
Bislett er ett av de høyest prioriterte anleggene. Idrettsetaten får vite om de får økt budsjett når 
budsjett for 2011 er vedtatt. 
 
Bydelsdirektørens vurdering: 
Bydelsdirektøren ser at Idrettsetaten har blitt forsinket i oppstart av reetableringen av Lille Bislett 
som nærmiljøanlegg, og at oppstart av arbeidet forhåpentligvis kan starte i slutten av oktober 
2010.  
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om status i arbeidet med å reetablere Lille Bislett som nærmiljøanlegg til 
orientering. 
 
 
Sven Bue Berger 
fungerende bydelsdirektør 
 
 
 


